

Layout Plan of the Development
發展項目的布局圖

Reference information : Survey Sheet No.6-NW-10B on 08/11/2017 and No.6-NW-10D on 08/11/2017



比例 0M/米 50M/米
Scale: 50M/米

- | | | | |
|--|----------------------------------|--|----------------------|
| | 發展項目邊界線 | | 出售的發展項目 |
| | Boundary Line of the Development | | Development for Sale |

資料: 測繪編號. 6-NW-10B 於 08/11/2017 及 6-NW-10D 於 08/11/2017

The map reproduced with permission of the Director of Lands. The Government of Hong Kong SAR. Licence No.60/2018.
地圖版權屬香港特區政府, 經地政總署准許複印, 版權特許編號 60/2018。

Note :

- The Development consists of 6 New Territories Exempted Houses.
- The Development consists of 6 New Territories Exempted Houses which have been issued certificates of compliance namely : Block 9, 10, 11, 12, 13 and 15.
The buildings and facilities of Block 9, 10, 11, 12, 13 and 15 of the Development are completed.

注意 :

- 發展項目包含 6 幢新界豁免屋宇。
- 發展項目包含 6 幢新界豁免屋宇並且地政處已發出滿意紙即第 9, 10, 11, 12, 13 及 15 座。
發展項目的第 9, 10, 11, 12, 13 及 15 座之建築物或設施已經落成。